
ILTAKOULU RY     PÖYTÄKIRJA 
HALLITUKSEN KOKOUS 18/2023 

 

Aika: Keskiviikko 14.12. klo 15 

Paikka: Väinö Linna -sali 

 

Paikalla: 

Lisbeth Laine, puheenjohtaja 

Valtteri Hakala, sihteeri 

Saara Vuorinen 

Anni Ketola 

Vilma Tossavainen 

Heidi Tauriainen 

Henrietta Mikkola 

Lassi-Olavi Mäkinen 
Meeri Jalonen 

Helena Ruotsalainen 

 

 

 

Puhe- ja läsnäolo-oikeus: 

Kaisla Kurki 

Nette Länsipuro 

Vertti Alamännistö 

Anni Hasu 

Roosa Pajunen 

Ella Rajavaara 

Selma Vadén 

 

 

 

 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 15:05. 

 

 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 



 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Anni Ketola ja Saara Vuorinen. 

 

 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Hyväksytään kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 

 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Man@gerilta on saatu joulukortti. Lisäksi Mobilepayltä on saatu joulutervehdys 

P-klubilta on saatu kiitostervehdys kuluneesta vuodesta. 

 

 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Iltakoulun tilillä on tällä hetkellä 38 409,28 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

On saatu kaksi (2) uutta laskua. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Spinni ry:lle 40,00 euroa äänentoiston vuokraamisesta 

vujusillikselle. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että ostetaan 30 lippua Pikkulaskiaiseen. Kulut menevät poikkitieteellisten 

tapahtumien budjetista, kulut katetaan lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Turun kauppatieteiden ylioppilaat ry:lle 942,90 euroa 30 kpl 

Pikkulaskiaisen lipuista. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja kulut katetaan 

lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

On saatu viisi (5) uutta kulukorvauslomaketta.  

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Vaula Tabellille 154,92 euroa pikkujoulujen juomista ja 

ruuista. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 



Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Meeri Jaloselle 13,53 euroa haalarikasteen palkinnoista. Kulut 

menevät tuutoroinnin budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Meeri Jaloselle 77,19 euroa tuutoreiden kiitosillan tarjoiluista. 

Kulut menevät tuutoroinnin budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Cecilia Ingmanille 62,99 euroa sillisjuotavien hankkimisesta. 

Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Lisäksi on saatu kulukorvaus qr-koodien tulostamisesta pikkujouluja varten. Tästä ei kuitenkaan ole 

toimitettu tositetta, joten korvausta ei voida hyväksyä. 

 

Rahastonhoitajan seuraaja on perehdytetty. 

 

 

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Heidi Tauriainen ehdottaa 21.11.2023, että tilataan vanhoja haalarimerkkejäseuraavasti: 100 

kpl En ole Staabi -merkkejä, 200 kpl Liian korrekti politiikkaan, 200 kpl Liian epäkorrekti 

politiikkaan ja 200 kpl Saatanan tunarit sekä uusia haalarimerkkejä 100 kpl valtio-oppi ja 

100 kpl kv. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja ne katetaan myynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

b) Ronja Tilli ehdottaa 22.11.2023, että ostetaan TA:n joukkuenimellä lippu Akateemisen 

Kyykän MM-kisoihin hintaan 65 €. Kulut katetaan liikuntatpahtumien budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

c) Ronja Tilli ehdottaa 22.11.2023, että ostetaan TA:n kyykkäjoukkueessa pelaaville 4 

pelaajalle jatkoliput MM kyykän jatkoille hintaan 10 € per lippu. Yhteensä 40 €. Kulut 

katetaan liikuntatpahtumien budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

d) Lisbeth Laine ehdottaa 22.11.2023, että ostetaan enintään 45 eurolla kauramaitoa aj-tilaan 

sekä tarjottavia syyskokoukseen. Kulut menevät aj-tilan ja kokouskulujen budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

e) Anni Ketola ehdottaa 23.11.2023, että maksetaan Vertti Alamännistölle 14,75 euroa glögin 

ja piparitarvikkeiden ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 

kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

f) Saara Vuorinen ehdottaa 23.11.2023, että ostetaan enintään 40 eurolla bingopalkintoja 

pikkujouluglögeille. Kulut menevät koulutuspolitiikan budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

g) Anni Ketola ehdottaa 23.11.2023, että maksetaan Turun haalarimerkki oy:lle 279,97 euroa 

Lavatanssibileiden haalarimerkeistä. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 

budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

h) Anni Ketola ehdottaa 26.11.2023, että maksetaan HEF Group Oy:lle 178,78 euroa 

Iltakoulun pikkujoulujen haalarimerkeistä. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

tapahtuman lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

i) Anni Ketola ehdottaa 26.11.2023, että maksetaan Ronja Tillille 105,50 euroa joukkuelipun 

ja 4 kappaleen jatkolippujen ostamisesta MM-kyykkään 2024 Iltakoulun kyykkäjoukkueelle. 

Kulut menevät liikunnan budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

j) Anni Ketola ehdottaa 26.11.2023, että maksetaan Unidance ry:lle 50,00 euroa 

Lavatanssibileiden tanssiharjoitusten pitämisestä. Kulut menevät poikkitieteellisten 

tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 



k) Anni Ketola ehdottaa 26.11.2023, että maksetaan Manti & Mainingit -yhtyeelle 600,00 

euroa Lavatanssibileillä esiintymisestä. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 

budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

l) Anni Ketola ehdottaa 26.11.2023, että maksetaan Mui Chuenjitille 32,81 euroa fuksikasteen 

tarjoilujen ostamisesta. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lippujen myynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

m) Anni Ketola ehdottaa 26.11.2023, että maksetaan Luuppi r.y.:lle 360,00 euroa 

ennakkolipuista lokakuun kolmioille. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

n) Anni Ketola ehdottaa 26.11.2023, että varataan Koskikeskuksen kokous- ja saunatila 

16.1.24 vuoden aloitussaunaa varten 360,00 eurolla. Kulut menevät saunabudjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

o) Meeri Jalonen ehdottaa 26.11.2023, että ostetaan enintään 130 eurolla tarjoiluja tuutoreiden 

kiitosiltaan. Kulut menevät tuutoroinnin budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

p) Saara Vuorinen ehdottaa 28.11.2023, että ostetaan enintään 10 eurolla kiitoslahja 

henkilökunnalle kuluneen vuoden yhteistyöstä. Kulut menevät koulutuspolitiikan budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

q) Saara Vuorinen ehdottaa 28.11.2023, että ostetaan enintään 40 eurolla kahvia ja kahvimaitoa 

aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Hyväksytään 

ehdotus. 

r) Anni Ketola ehdottaa 30.11.2023, että maksetaan Boomi ry:lle 480,00 euroa Iltakoulun 

pikkujoulujen tilavuokraa Klubi57:stä. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

s) Lisbeth Laine ehdottaa 30.11.2023, että tilataan Viestipaino Oy:ltä 2kpl painettuja Anti-

lehtiä hintaan 33,00 euroa. Kulut katetaan Treyn yleisavustuksella. Hyväksytään ehdotus. 

t) Anni Ketola ehdottaa 30.11.2023, että maksetaan Viestipaino Oy:lle 33,00 euroa Anti-

lehden painamisesta. Kulut katetaan TREYn yleisavustuksella. Hyväksytään ehdotus.  

u) Anni Ketola ehdottaa 30.11.2023, että maksetaan Roosa Pajuselle 27,62 euroa kauramaidon 

ja kahvin ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin 

myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

v) Anni Ketola ehdottaa 30.11.2023, että maksetaan Lisbeth Laineelle 40,84 euroa 

syyskokouksen tarjoilusta ja kauramaidon ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan ja 

kokouskulujen budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

w) Anni Ketola ehdottaa 4.12.2023, että maksetaan Saara Vuoriselle 43,61 euroa 

bingopalkintojen ja henkilökunnan kiitoslahjan ostamisesta pikkujouluglögeille. Kulut 

menevät koulutuspolitiikan budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

x) Saara Vuorinen ehdottaa 4.12.2023, että maksetaan Anni Ketolalle 16 euroa Polho ry:n 

itsenäisyyspäiväjuhlilla edustamisesta. Kulut menevät ulkosuhdebudjetista. Hyvälksytään 

ehdotus. 

y) Anni Ketola ehdottaa 5.12.2023, että maksetaan Scandic Hotels Oy:lle 181,50 euroa 

kylpylän pääsylipuista. Kulut menevät liikunnan budjetista ja niitä katetaan 

osallistumismaksuilla. Hyväksytään ehdotus. 

z) Anni Ketola ehdottaa 11.12.2023, että maksetaan Visma Amplio Oy:lle 19,17 euroa 

laskutusohjelman käyttämisestä. Kulut menevät rahoitusmenoista. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

 

8. Palaute hallitukselle 

Palautelomakkeeseen on saatu neljä (4) uutta palautetta. 



Palautteessa on kysytty, onko tutkimusavustajien rekrytointiin liittyvä tietopyyntö henkilökunnalle 

jo tehty. Lyhyesti sanoen asiasta on kysytty. Avoimia hakuja on vähän ja näistä tiedotetaan aina 

niiden tullessa ajankohtaiseksi. Jos on kiinnostunut tutkimusavustajan tehtävästä tai tutkijan urasta 

ylipäätään, kannattaa puhua asiasta professoriemme sekä opetushenkilökunnan kanssa ja tuoda 

mielenkiinto esiin. Tätä kautta henkilökunnalle on tiedossa ennakkoon henkilöt, jotka saattavat olla 

kiinnostuneita mahdollisesti aukeavasta avustajan tehtävästä.  

Hallitukselle ja vuosijuhlatoimikunnalle on palautteessa esitetty kysymys liittyen siihen, miksei 

ensimmäistä kertaa jaettavia ansiomerkkejä jaettu 5. vuosikurssia vanhemmille. Myös palkittavien 

keräämisen tapa vain yhdellä avoimella ehdotuslomakkeella sai kritiikkiä. Hallitus haluaa 

huomauttaa, että ehdotuksia palkittaviksi ei tänä vuonna saatu lainkaan. Lisäksi istuvan hallituksen 

tiedot vanhemmilta vuosikursseilta ovat kovin rajatut. Perinnetoimikunnan aktivointia voidaan 

kuitenkin asian suhteen harkita tulevien juhlien järjestäjien toimesta. Lisäksi tulevien juhlien 

järjestäjät voivat harkita, miten kokevat parhaaksi kerätä ehdotuksia kunnianosoituksien saajiksi.  

Pikkujoulujen mehutarjoilu sai palautteessa kehuja sekä tätä toivottiin jatkossakin. 

Palautteessa kerrotaan, että Iltakoulun sivuilla oleva gradupohja ei aukea. Asiaa selvitetään ja 

koitetaan korjata parhaan mukaan. 

Hallitus kiittää kaikesta saadusta palautteesta. 

 

 

 

9. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

Tuutoreiden kiitosilta meni hyvin.  

Seuraaja on perehdytetty. 

 

 

 

10. Menneet tapahtumat 

a) Karaokeilta 22.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut.  

 

b) Syyskokous 22.11. 

Kokous sujui hyvin ja dokumentit saatiin hyväksyttyä. Lisäksi uusi hallitus saatiin 

rekrytoitua. 

 

c) Lavatanssibileet 23.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Fame ei ollut tyytyväinen lopulliseen osallistujamäärään, 

sillä paikalla oli noin 300 osallistujaa, kun lippuja oli myyty noin 430. Alkoholiakaan ei 

kuulemma ollut myyty tarpeeksi. Tapahtuman toteutusta harkittava uudelleen 

tulevaisuudessa. Bändistä kuitenkin pidettiin. 

 



d) Joululove 28.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja liput loppuunmyytiin.  

Love-sitsesitä ollut puhetta. Tässä kuitenkin todennäköisesti liikaa työtä vuoden alkuun, 

joten ei lähdetä järjestämään.  

 

e) CV-workshop 30.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Osallistujia oli noin 20.  

 

f) Pikkujoulut 4.12. 

Sujuivat hyvin. 

 

g) Kylpylä 7.12. 

Tapahtumaan osallistui 11 henkilöä. Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja kylpylässä 

viihdyttiin sekä rentouduttiin. 

 

 

 

11. Tulevat tapahtumat 

a) HVK 

Budjetti 350 €, jolla saa vuokrattua esimerkiksi YTHS saunan. 

Anni Ketola ehdottaa, että vuokrataan YTHS sauna 11.1. HVK:ta varten 260 euron hintaan. 

Kulut menevät HVK budjetista. Hyväksytään ehdotus.  

 

b) Aloitussauna 16.1. 

Perinteinen vuoden aloitus 16.1. Koskikeskuksen saunalla. Lisää tietoa myöhemmin.  

 

c) Kaverisitsit 25.1. 

Suunnittelu alkanut ja messukylä on varattu. Teemana toimii Suomi YouTube.  

 

d) Pikkulaskiainen 29.2. 

Osallistujakyselyn tuloksena 30 henkilöä osallistuu ja saa Iltakoulun kautta lipun. Liput 

toimitetaan alkuvuodesta. Lippujen maksu Iltakoululle hoidetaan ensivuoden puolella.  

 

Viking Linen edustajan kanssa kokoustettiin ja mahdollista risteilytapahtumaa suunnitellaan. 

Haetaan tarjousta mahdolliselle tapahtumalle alustavasti maaliskuun lopulle.  

Presidentinvaaliseurantaa suunnitteilla vaalien ensimmäisen kierroksen yhteyteen. 

 

 

 



12. Työelämä ja alumni 

Seuraaja perehdytetty. 

Brysselin excursioon liittyvät lomakkeet on lähetetty Euroopan parlamenttiin. Käsittely on 

kuitenkin ruuhkautunut ja vastaus saatavasta tuesta menee ensivuodelle. 

 

 

 

13. Koulutuspolitiikka 

11.12. oli kollegio, johon Iltakoulun nykyinen tai uusi puheenjohtajisto ei päässyt osallistumaan.  

12.12. oli sekä tiedekunnan koulutuksen ohjausryhmän että politiikan tutkimuksen koulutuksen 

suunnitteluryhmän vuoden viimeiset kokoukset.  

Ohjausryhmässä reflektoitiin kulunutta vuotta sekä nostettiin esiin ensi vuoden tärkeimpiä teemoja. 

Keskustelua herätti muun muassa yhteiskunnallisen valintakoeuudistuksen ja 

opintosuuntatäsmennysten vaikutus opiskelijoiden valmiuksiin ja opinnoissa etenemistahtiin. 

Suunnitteluryhmässä tarkasteltiin muun muassa miten opiskelijat valmistuvat tavoiteajassa.  

Opintosuuntahaku päättyy tänään 14.12. ja asiasta tullaan mainitsemaan vielä vuoden viimeisessä 

kopokirjeessä. Kirjeessä mainitaan myös uuden opsin piirteistä.  

Pikkujouluglögit henkilökunnan kanssa olivat onnistuneet ja henkilökunnan kanssa pidettiin 

hauskaa. 

 

 

 

14. Kulttuuri ja ympäristö 

Seuraaja perehdytetty. Kulttuurin ja ympäristön osalta hyvä tunne tulevasta vuodesta.  

 

 

 

15. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

a) Toimintakysely 

Henrietta Mikkola esitteli toimintakyselyn 2023, seuraavia nostoja: 

Vastausaktiivisuus viimevuoden tasolla ja erityisesti fuksit vastasivat aktiivisesti. 

Yleinen tyytyväisyys järjestön toimintaan, Iltakoulu pidetään jokseenkin tärkeänä, mutta ei 

kuitenkaan koeta, että ennen olisi ollut erityisesti paremmin. 

Laulukirjalle ei toivota liian kovaa kohtelua uudistettaessa.  

Tapahtumat yleisesti onnistuneita. Sitseihin erityisesti tyytyväisiä. 

Instagram, telegram ja sähköpostilista pääaisallisesti käytössä olevat tiedotuskanavat.  

Alumnitoiminta ja harkkainfot ovat toivottuja. 

Koposektori jakaa mielipiteitä, mutta yleinen mielipide on tyytyväinen. Osalle epäselvää 

mitä koulutuspolitiikka on. 

Varainhankintaan suhtaudutaan positiivisesti ja uusille oheistuotteille on kysyntää.  

Liikuntatapahtumia voisi olla lisää ja liikuntavuoroille tuloon on korkea kynnys. 



Kulttuuritapahtumiakin toivotaan enemmän. Kulttuurikatsauksiin toivotaan panostusta. 

Kehy-toiminta kannatettavaa, mutta kv-toiminta voisi olla näkyvämpää. Vaihtarit voisivat 

olla näkyvämpi osa järjestöä. 

Sosiaalipolitiikasta ja ympäristöasioista toivotaan lisää tiedotusta. Kierrätykseen toivotaan 

panostusta.  

Aj-tila jakaa mielipiteitä. Siivoamista toivotaan lisää ja fukseilla on kynnys tulla paikalle.  

Yhdenvertaisuuteen ollaan tyytyväisiä. IK keskustelee jakaa mielipiteitä.  

 

Vapaakappale asiat ANTIin liittyen hoidettu. Lehden päätoimittaja perehdytetty ja tämän ohjeistus 

kirjoitettu uusiksi. Painotalot kannattaa kilpailuttaa ensi vuonna.  

 

 

 

16. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Seuraaja perehdytetty.  

Johdon kv-sitsit menivät hyvin. Noin 50 henkeä osallistui ja tapahtumasta ei tullut kuluja.  

Valitut kv-tutorit kontaktoitu ja informoitu tehtävästä. Viisi vaihto-opiskelijaa tulossa keväälle.  

 

 

 

17. Varainhankinta 

Colleget tilattu ja tulevat tammikuussa. 50 brodeerattua ja alle 20 printeillä.  

Seuraaja perehdytetty.  

Haalarimerkkivarasto on täynnä ja niillä on mukava avata ensi vuosi. Postimerkkejä ei ole. 

 

 

 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

Seuraaja perehdytetty.  

Lippu Iltakoulun joukkueelle MM-kyykkään, sekä jatkoliput joukkuelaisille ostettu. 

 

 

 

19. Ainejärjestötila 

TREYn tilakeskustelussa käytiin läpi järjestöjen tilakyselyn tuloksia. Suurin osa päätalolla olevista 

haluaa jatkaa päätalolla ja valtaosa järjestöistä haluaa päätalolle. Tilajakoa c-siipeen esiteltiin. 

Alustavasta Iltakoulu päätyisi Staabin kanssa lehtilukusaliin. Alustavat suunnitelamat siirtymisestä 

ovat 2024–2025 akselilla. Tiedekunta hubia suunnitteilla yhteiseksi tilaksi tiedekunnan järjestöille.  



Muuttotyöryhmän perustamista harkittava ensi vuonna, jotta muutto voidaan toteuttaa 

organisoidusti.  

Päivystykset jatkuvat kolmannessa periodissa. 

 

 

 

20. Uusien jäsenten hyväksyminen 

Lisbeth Laine ehdottaa, että hyväksytään yksi (1) uusi jäsen. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

 

21. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Hallituslaisille teetetään työtodistukset.  

Uusi puheenjohtaja perehdytetty ja Iltakoulun tulevaisuus on hyvissä käsissä. 

Kide.app edustaja ehdotti uuteen hallitukseen tutustumista. 

 

 

 

22. Muut esille tulevat asiat 

Henkilökunnan pikkujouluille osallistuttiin. 

Puheenjohtajaa kiitetään kuluneesta vuodesta. 

 

 

 

23. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraavan kokouksen ajankohta tarkentuu myöhemmin. 

 

 

 

24. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 16:36. 

  

  

 



 

 

  

 

_______________________________________  _______________________________________ 

Lisbeth Laine, puheenjohtaja  Valtteri Hakala, sihteeri 

 

_______________________________________  _______________________________________  

Anni Ketola, pöytäkirjantarkastaja  Saara Vuorinen, pöytäkirjantarkastaja 


